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متن پرسش

سلام علیکم. وقتی کتاب شرح اسم را میخوانیم میبینم که اکثر سخنرانی آیت االله خامنه ای را تفسیر

قرآن شکل داده اند. در واقع ایشان هر جا رفته از تفسیر قرآن برای بیان اهداف و مقاصد انقلابی خود

استفاده میکرده است و اتفاقا در قریب به اکثر جاها با استقبال جوانان مواجه شده بوده است. چرا

اکنون اینقدر تفسیر قرآن در منابر کم شده است؟ چرا اینقدر از قرآن فاصله گرفته ایم؟ حتی در منابر

هم خیلی کم صحبت میکنند. در حالی که قرآن چنان پتانسیل عظیمی در خود دارد که خیلی از کارها را

میتواند حل کند. این برایم سوال بی جواب مانده است که چه شد ماها و منابر ما از قرآن و تفسیر آن

فاصله گرفت.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: برای بنده هم این سوال بیجواب مانده در حالی که حقیقتاً با اندک تدبرّ در

قرآن عالی ترین معارف را که امروز ما را معنی میکند برای انسان ظهور میکند. موفق باشید


